010999

Self Mirorred

Picture Description?)

A vibrant photograph captures a person taking a photograph through a window reflecting a landscape
of trees and water.

Analysis?)

This photograph presents a surreal and vividly colored landscape, filtered through a contemporary lens.
Trees and foliage are rendered in vibrant hues of blue, red, and orange, creating a dreamlike atmosphere.
The composition is framed by stark, linear elements, suggesting a window or screen, which adds a
layer of artifice and distance. A person, captured with their camera, is layered into the foreground,
creating a visual interplay between the observer and the observed, blurring the lines between reality and
representation.
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Picture Data

010999 - Self Mirorred

Type / Size By
Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze
Exposure Processing Published
Dates 03/2022 04/2022 09/2023
Width Height Bits/Color
Original Size 7560 px 3332 px 16
Ratio ca. 2.27 1 —
Exposure 24x36 mm
Location —

Title (German)

Selbst Gespiegelt

Remarks

DText is Al generated - NOT reviewed and/or corrected
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      A vibrant photograph captures a person taking a photograph through a window reflecting a landscape of trees and water.
    
    
      Eine lebhaftes Fotografie fängt eine Person ein, die durch ein Fenster fotografiert, das eine Landschaft mit Bäumen und Wasser widerspiegelt.
    
    
      This photograph presents a surreal and vividly colored landscape, filtered through a contemporary lens. Trees and foliage are rendered in vibrant hues of blue, red, and orange, creating a dreamlike atmosphere. The composition is framed by stark, linear elements, suggesting a window or screen, which adds a layer of artifice and distance. A person, captured with their camera, is layered into the foreground, creating a visual interplay between the observer and the observed, blurring the lines between reality and representation.
    
    
      Diese Fotografie präsentiert eine surreale und lebhaft farbige Landschaft, gefiltert durch eine zeitgenössische Linse. Bäume und Laubwerk sind in lebhaften Blau-, Rot- und Orangetönen dargestellt, was eine traumähnliche Atmosphäre erzeugt. Die Komposition wird von markanten, linearen Elementen eingerahmt, die ein Fenster oder einen Bildschirm andeuten, was eine Schicht der Künstlichkeit und Distanz hinzufügt. Eine Person, die mit ihrer Kamera aufgenommen wurde, ist in den Vordergrund geschichtet, wodurch ein visuelles Zusammenspiel zwischen dem Betrachter und dem Betrachteten entsteht und die Grenzen zwischen Realität und Darstellung verwischt werden.
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